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س�رمربی تیم ملی والیبال جوانان معتقد اس�ت که ملی پوشان ایران با قهرمانی در 
آسیا آقایی کردند.

ب��ه گزارش ایرنا، غلامرضا مومنی مقدم پس از قهرمانی تیم ملی والیبال جوانان در رقابت های 
آس��یا ۲۰۲۲ اظهار داش��ت: خدا را شاکرم که توانس��تیم قهرمان جوانان آسیا شویم. برای این 
قهرمان��ی افراد زیادی زحمت کش��یدند از جمل��ه بازیکنانی که در لیس��ت نهایی بودند و خط 

خوردند و باید از همه تشکر کنم.
وی افزود: کادرفنی تیم جوانان هم زحمت زیادی برای این قهرمانی متقبل شد و همچنین از 

داورزنی رئیس فدراسیون والیبال که از تیم حمایت زیادی کرد، تشکر می کنم.

س��رمربی تیم ملی والیب��ال جوانان تصریح ک��رد:  امیدوارم این حمایت ها ادامه دار باش��د تا 
بتوانیم نس��لی که در آس��یا آقایی کرد و مورد احترام همه کارشناس��ان و مربیان قرار گرفت را 

حفظ کنیم.
والیبال جوانان ایران امس��ال در بحرین هفدهمین حضور خود در رقابت های قهرمانی آسیا را 
تجربه کرد و ملی پوشان این رده سنی کشورمان در شانزده دوره قبلی موفق به کسب ۱۱ مدال 

شامل شش طلا، سه نقره و دو برنز شده  بودند.
تی��م مل��ی والیبال جوانان ایران با قهرمانی در این دوره از مس��ابقات به هفتمین مدال طلا و 

قهرمانی خود در این رده سنی آسیا دست یافت تا تعداد مدال هایش نیز به عدد ۱۲ برسد.

کاوه رضایی به تراکتور پیوست 

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی: کاوه رضایی ب�ا عقد قرارداد رس�می به تراکتور 
پیوست.

عصرآزادی آنلاین: کاوه رضایی، مهاجم 30 س��اله فوتبال کش��ورمان، به عنوان بازیکن آزاد 
به جمع ش��اگردان بردیف اضافه ش��د. رضایی سابقه بازی در تیم های فولاد، سایپا، ذوب آهن 
و اس��تقلال در ایران و ش��ارلوا، کلوب بروژ و اود هورلی در لیگ بلژیک را در کارنامه دارد. وی 

توانسته در 17 بازی با پیراهن تیم ملی ایران چهار گل به ثمر برساند.

ناظمی: فدراسیونِ جدید نگاه ویژه تری به فوتبال 
زنان داشته باشد

مسئول برگزاری مسابقات فوتبال زنان گفت: در این سال ها بانوان نشان دادند چقدر 
نقش تاثیرگذاری دارند و امیدوارم در فدراسیون جدید نگاه ویژه تری به این قشر شود.

ب��ه گزارش ایرنا، گلاره ناظمی روز سه ش��نبه پس از انتخاب مهدی تاج به عنوان ریاس��ت 
فدراسیون فوتبال در جمع خبرنگاران، اظهار داشت: تاج با توجه به سابقه قبلی و هیئت همراه 
خ��ود اتفاقات خوبی را رقم زدند. امیدوارم اتفاقات خوبی در فوتبال زنان رخ دهد. حدود پنج 
نفر از بانوان می توانستند در این مجمع رای دهند و تا حدودی تاثیرگذار بودیم. وی با اشاره 
به اینکه از استعفای وحید شمسایی اطلاع نداشتم، گفت: جام ملت های آسیا در کویت را در 
پیش رو داریم و خیلی مهم اس��ت و این روند می تواند در تیم ملی تاثیرگذار باش��د. امیدوارم 
حمایت از فوتس��ال زنان و مردان ادامه یابد. داور بین المللی فوتسال عنوان کرد: حضور بانوان 
در ورزشگاه آزادی در مسابقات لیگ برتر اتفاق بسیار خوبی بود. از صمیم قلب برای تک تک 
هواداران آرزوی موفقیت می کنم و امیدوارم ادامه دار باشد و نگاه به ورزش بانوان ویژه تر شود. 
مهدی تاج، میرش��اد ماجدی و عزیزالله محمدی س��ه نامزد ریاس��ت فدراسیون فوتبال بودند 
که در نهایت مهدی تاج با ۵۱ رای از ۸۰ رای، به انتخاب مجمع به عنوان رییس فدراس��یون 
انتخاب شد. ماجدی ۲۵ رای و عزیزمحمدی ۴ رای در این انتخابات به دست آوردند. ۸۷ نفر 
کل اعضای مجمع بودند که ۸۵ نفر از آن ها می توانستند رای بدهند اما در نهایت ۸۰ نفر رای 

خود را به صندوق انداختند.

حیدرپور: تاج در خصوص کی روش با پیشکسوتان 
مشورت کند

مدیرعامل باش�گاه شهرخودرو مش�هد، گفت: انتخاب مهدی تاج قابل پیش بینی 
ب�ود و باید ب�ه وی تبریک گف�ت اما او ب�رای بازگرداندن کارلوس ک�ی روش باید با 

پیشکسوتان مشورت کند.
به گزارش ایرنا، اسماعیل حیدرپور روز سه شنبه پس از انتخاب مهدی تاج به عنوان ریاست 
فدراسیون فوتبال در جمع خبرنگاران، اظهار داشت: برای اولین بار این اتفاق افتاد که مجمع، 
نصف ش��ب لغو ش��د و همه در ش��وک بودیم. باید به تاج تبریک بگویم و باید به رای مجمع 
احترام بگذاریم. وی تجربیات خوبی دارد و نایب رئیس ای اف سی است. وی افزود: فرهنگی 
را باید برای خود به وجود بیاوریم و روی آن کار کنیم و هر کسی که از ایران در مجامع بین 
المللی و ای اف سی پست می گیرد، حمایت کنیم. حیدرپور درباره انتخاب احتمالی کی روش 
به عنوان س��رمربی تیم ملی گفت: تاج چون قبلا مسئولیت فوتبال کشور را برعهده داشت، به 
خرد جمعی احترام می گذارد و قطعا نظر هیات رئیس��ه را می پرسد. تاج باید نظرات خبرگان 
فوتب��ال را جویا ش��ود تا بهترین تصمی��م را بگیرد و در جام جهانی موفق ش��ویم. وی یادآور 
ش��د: باشگاه شهرخودرو طی صورت جلس��ه ای به امید وحدت واگذار شده و ما از دوستان از 
جمله فرهاد حمیداوی خواس��تیم تعهدات انجام و پنجره باز ش��ود. کمترین مبلغ را گرفتیم 
و حمیداوی  در مجمع گفت اگر می توانید منتقل کنید ما تیم ش��ما را می خواهیم. به خاطر 
مردم خوب مشهد، حمیداوی که با ما مشکل داشت را کنار می گذاریم. او باید دیر یا زود باید 
از فوتبال برود اما برای شهرخودرو آرزوی موفقیت داریم و امیداوریم به تعهدات عمل کنند و 
این نقل و انتقالات انجام ش��ود. مدیرعامل باشگاه شهرخودرو مشهد اضافه کرد: طبق صورت 
جلسه قرار بود آخر شهریور پنجره نقل و انتقالات باز شود. حساسیت خاصی روی این موضوع 
داریم. همچنین پرونده ما با باش��گاه پرس��پولیس تسویه ش��د. مهدی تاج، میرشاد ماجدی و 
عزیزالله محمدی س��ه نامزد ریاست فدراس��یون فوتبال بودند که در نهایت مهدی تاج با ۵۱ 
رای از ۸۰ رای، به انتخاب مجمع به عنوان رییس فدراسیون انتخاب شد. ماجدی ۲۵ رای و 
عزیزمحمدی ۴ رای در این انتخابات به دست آوردند. ۸۷ نفر کل اعضای مجمع بودند که ۸۵ 
نفر از آن ها می توانستند رای بدهند اما در نهایت ۸۰ نفر رای خود را به صندوق انداختند.  

شمسایی: از سرمربیگری تیم ملی فوتسال استعفا می کنم
سرمربی سابق تیم ملی فوتسال گفت:  از الان یک هوادار فدراسیون فوتبال هستم 

و رسما از سمت خود در تیم ملی فوتسال استعفا می کنم.
به گزارش ایرنا، وحید شمسایی روز سه شنبه در حاشیه برگزار مجمع انتخاباتی فدراسیون 
فوتبال اظهار کرد: باید به مجمع احترام گذاشت. مهدی تاج روی صندلی خودش نشست. به 
او، مهدی محمد نبی و منصور قنبرزاده هم تبریک می گویم و امیدوارم به این رش��ته خدمت 
کنن��د. م��ن برای آنها دعا می کنم.  وی ادامه داد: من صبح متوجه ش��دم که انتخابات دوباره 
برگزار می ش��ود. وقتی بخواهند رای بدهیم، پیدایمان می کنند. نگران نباش��ید.  سرمربی تیم 
ملی فوتس��ال کشورمان عنوان کرد: کشور ما انقدر صلابت دارد که این نوع رفتارها را دوست 
ندارم. در اینجا برای تیم ملی آرزوی موفقیت می کنم. تاج برای من ارزشمند است اما اتفاقاتی 
که در گذشته برای فوتسال افتاده را دیدم و دوست دارم عزت آن حفظ شود. دوست ندارم به 
رشته من بی اعتمادی شود و انشاالله یکی دیگر بیاید و قوی تر از من این کار را انجام دهد. 

شمسایی تصریح کرد: دوست دارم به این رشته نگاه ویژه شود. من از الان یک هوادار فدراسیون 
فوتبال هستم و رسما از سمت خود در تیم ملی فوتسال استعفا می کنم. برای کادر جدید هم آرزوی 
موفقیت می کنم. وی ادامه داد: همیشه سعی کردم آزاده باشم. این کار به خاطر رای نیست. من به 
میرشاد ماجدی رای دادم. به عنوان یک انسان می توانم تصمیم بگیرم . آدمی هستم که سعی کردم 
بزرگ فکر کنم و جلوی خودم را ببینم. من همیشه سرباز وطنم هستم و مدیون این لباس هستم. 

این رشته به من اعتبار داده و من یک روز دیگر نوبتم می شود.

نمایندگان ایران روی تاتامی کاراته وان باکو
نمایندگان ایران حضور در کاراته وان باکو راهی کشور جمهوری آذربایجان شدند.

به گزارش ایرنا؛ مرحله چهارم لیگ برتر کاراته وان ۲۰۲۲ طی روزهای ۱۱ الی ۱۳ شهریور 
در باکو برگزار می شود و نمایندگان کاراته ایران جهت حضور در این مسابقات راهی جمهوری 
آذربایجان شدند. در این رقابت ها، ۳۴۷ ورزشکار از ۵۸ کشور ثبت نام کرده اند که رقابت های 
کومیت��ه ابتدا به صورت دوره ای و س��پس نفرات برتر هر گروه راه��ی مرحله حذفی خواهند 

شد.
این مس��ابقات در بخش کاتا انفرادی مردان و زن��ان، کومیته اوزان منهای ۵۰، منهای ۵۵، 
منه��ای ۶۱، منهای ۶۸ و به اضافه ۶۸ کیلوگرم بانوان و اوزان منهای ۶۰، منهای ۶۷، منهای 
۷۵، منهای ۸۴، به اضافه ۸۴ کیلوگرم مردان برگزار خواهد ش��د و ورزش��کارانی که رنکینگ 

آن ها کمتر از ۹۹ است می توانند در این رویداد شرکت کنند.
فاطمه صادقی در بخش کاتا انفرادی، س��ارا بهمنی��ار در وزن منهای ۵۰ کیلوگرم، طراوت 
خاکسار در وزن منهای ۵۵ کیلوگرم، رزیتا علیپور در وزن منهای ۶۱ کیلوگرم، مبینا حیدری 
در وزن منهای ۶۸ کیلوگرم، لیلا برجعلی در وزن به اضافه ۶۸ کیلوگرم، ذبیح الله پورشیب در 
وزن منهای ۸۴ کیلوگرم و بهمن عس��گری در وزن منهای ۷۵ کیلوگرم، ورزشکارانی هستند 
که توسط فدراسیون کاراته به این مسابقات اعزام شده اند. محسن آشوری به عنوان سرپرست، 
سید شهرام هروی سرمربی تیم ملی مردان، فرخناز ارباب سرمربی تیم ملی زنان و پگاه زنگنه 

مربی تیم ملی بانوان نیز در این رویداد حضور دارند.

رئی�س منتخ�ب فدراس�یون فوتب�ال در 
پاس�خ به سوال خبرنگاران در مورد سرمربی 
تی�م ملی، حرفی نزد ام�ا در عین حال گفت: 
موضوع ص�دور مجوز حرفه ای مهم اس�ت و 
نباید بپذیریم که اس�تقلال و پرس�پولیس از 

لیگ قهرمانان آسیا محروم باشند.
به گ��زارش ایرنا، مه��دی تاج پ��س از برگزیده 
ش��دن به عنوان رئیس جدید فدراس��یون فوتبال، 
در جمع خبرنگاران اظه��ار کرد: از اعضای مجمع 
تش��کر می کنم که به م��ن اعتماد کردن��د و رای 
خوبی دادند. مایل نیستم درباره اتفاقاتی که پیش 
از مجم��ع رخ داد حرف بزنم. باید همه دس��ت به 
دست هم بدهیم و برای تعامل و برنامه ریزی آینده 
تلاش کنیم. مجموعه فوتبال مجموعه خوبی است 
و همه یکدیگر را می شناس��یم. رای اعضای مجمع 
مسئولیت من را سنگین کرد. از گذشته و رفتاری 

که انجام شد گله ای ندارم.
وی افزود: ش��اید برخی دوستان اطلاعات من را 
نداشته باشند. برداشتی که از کنفدراسیون آسیا و 

رقبایی که دارم این اس��ت که همین الان اگر همه 
دست به دست هم بدهیم چند هیچ از کره جنوبی، 

ژاپن و قطر عقب هستیم. باید از همه این کشورها 
پی��ش بیفتیم چ��ون ایران هس��تیم و فوتبال اول 

آس��یا را داریم. موضوع صدور مجوز حرفه ای برای 
ما بس��یار مهم اس��ت و نباید بپذیریم که استقلال 
و پرسپولیس از لیگ قهرمانان آسیا محروم باشند.
رئیس فدراس��یون فوتب��ال حاضر نش��د درباره 
انتخاب س��رمربی تیم ملی و دبیرکل فدراس��یون 

فوتبال حرف بزند.
وی در پاس��خ به این س��وال که آیا فدراس��یون 
پنج س��تاره دوب��اره تکرار می ش��ود؟ گف��ت: باید 
فوتس��ال و فوتبال ساحلی رش��د کنند. زمانی در 
فوتبال س��احلی دوم جهان بودیم ولی حالا به رده 

1۶ رسیده ایم.
تاج درباره اسنادی که در روزهای اخیر به عنوان 
احکام قضایی او منتش��ر ش��ده بود گفت: اطلاعی 

ندارم.
وی درب��اره زم��ان ورود کم��ک داور ویدئویی به 
فوتبال ایران هم گفت: نمی دانم. تاج در پاس��خ به 
این سوال که آیا لغو مجمع انتخاباتی در نیمه شب 
منطقی بود؟ گفت: از کسانی که در ۲ هفته گذشته 

اتفاقات را رقم زدند بپرسید.

کارش�ناس مدیریت�ی و حقوق�ی فوتب�ال، مجم�ع انتخابات�ی 
فدراس�یون فوتبال را کاملا قانونی دانست و عنوان کرد با حضور 

تاج اقتدار فدراسیون بیش از قبل شد.
ب��ه گزارش ایرنا، هوش��نگ نصیرزاده  )سه ش��نبه( در حاش��یه مجمع 
انتخاب��ات فدراس��یون فوتبال در ارزیابی خود از تصمیم ش��ب گذش��ته 
کامرانی فر دبیرکل فدراس��یون فوتبال برای لغ��و مجمع و این که آیا این 
تصمیم قانونی بود یا خیر، اظهار کرد: این س��وال را باید از خود ایش��ان 
بپرسید، ولی با توجه به آیین نامه، برگزاری مجمع انتخاباتی کاملا قانونی 
بود و آرای اخذ ش��ده با نظارت فیفا و کنفدراس��یون فوتبال آس��یا کاملا 

بی عیب و نقص بود و در مجموع، شائبه ای در انتخابات وجود نداشت.
وی در پاسخ به این سوال که آیا احتمال لغو این انتخابات وجود خواهد 
داش��ت یا خیر افزود: خیر. در حال حاضر رئیس قانونی مس��تقر است و 
هیئت رئیسه کاملا قانونی است و مشکلی از این حیث نیست. با توجه به 
این که رئیس فدراسیون، همزمان نایب رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا 
هم هس��ت، فکر می کنم در حال حاضر فدراسیون به نسب قبل از اقتدار 

بیشتری برخوردار است.
نصیرزاده در واکنش به این احتمال که اگر اثبات شود کمیته بدوی در 
تایید صلاحیت نامزدها دچار اش��تباهاتی شده، چه اتفاقی خواهد افتاد، 
گفت: تایید صلاحیت افراد براساس مقررات انتخاباتی فدراسیون فوتبال 
ص��ورت می گیرد. مق��ررات صراحت دارد که افراد بعد از احراز س��وابق و 

مدیریت ش��ان باید برگه عدم سوءپیشینه داشته باشند. در کشور ما برگ 
عدم سوءپیشینه به مفهوم اثبات این مسئله است که فرد دارای سوابقی 
در سیس��تم قضایی کش��ور هس��ت یا نه. آن چه به دس��ت کمیته بدوی 
رسیده، عدم سوءپیشینه افرادی بود که  برایشان رای گیری شد و در این 
خصوص مس��ئله خاصی وجود نداشت. اگرچه در مقررات انتخاباتی فیفا 
این موضوع وجود دارد که ممکن است فردی پرونده باز داشته باشد ولی 
با این توصیف در مقررات انتخاباتی فدراس��یون فوتبال ایران که به تایید 
فیفا هم رسیده، آن چه مهم است برگه عدم سوءپیشینه است که تمامی 

افرادی که  در مجمع رای آوردند، این برگه را داشتند.
کارشناس مدیریتی و حقوقی فوتبال در ارزیابی چگونگی حضور شهره 

موسوی در پست نایب رئیسی بانوان فدراسیون فوتبال با توجه به سوابق 
کیفری و اینکه هنوز در زندان اس��ت، توضیح داد: در خصوص او یا باید 
کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال تصمیم بگیرد و یا در ماده ۳۳ اساسنامه 
فدراسیون شیوه آن توضیح داده شده و گفته می شود اگر فردی ۴ بار در 
جلسات غیبت داشته باشد، هیئت رئیسه می تواند فرد دیگری را به جای 
او معرفی کند. با توجه به سوابقی که از هیئت رئیسه کنونی از سال های 
دور دارم، به نظرم هیئت رئیس��ه قوی اس��ت. موسوی یک جلسه غیبت 
داش��ته و اگر این غیبت سه جلسه دیگر ادامه داشته باشد، هیئت رئیسه 

می تواند فرد جایگزین را معرفی کند.
نصیرزاده بدهی فوتبال ایران ب��ه ویلموتس، احتمال آمدن کی روش و 
پرداخت هزینه احتمالی به اس��کوچیچ را چنین ارزیابی کرد: فوتبال یک 
پدیده غربی است و الزاما باید از مربیان خارجی برای این ورزش استفاده 
ش��ود. ورود ما به جام جهانی، ابلاغ توانمندی ماست. ممکن است هیئت 
رئیس��ه این تصمیم را بگیرد که فردی که توانمندی بیشتری دارد، وارد 

شود. بهتر است در این خصوص افراد مرتبط صحبت کنند.
وی درباره دلایل ترک باش��گاه تراکتور را هم چنین تش��ریح کرد: قرار 
بود در این باشگاه عضو هیئت مدیره باشم اما ۲ سالی هست که نیستم. 
خطیر هم قرار بود یکی از اعضای هیئت مدیره باش��گاه باشد که در ثبت 
شرکت ها تغییراتی حاصل شد و درنهایت او نیست. او فرد توانمندی است 

و می تواند در جای دیگری کار کند.

نصیرزاده: مجمع انتخاباتی فدراسیون فوتبال کاملا قانونی بود

تاج: درباره سرمربی تیم ملی حرف نمی زنم

ماجدی: هر سرمربی دیگری جز اسکوچیچ بیاید، امضای من پای 
آن نخواهد بود

 ساکت: تیم های ایرانی برای رفع تعلیق باید خودشان 
گام اول را بردارند

نامزد ریاست فدراسیون فوتبال گفت: نظر من سرمربی 
تیم ملی دراگان اس�کوچیچ اس�ت و هر سرمربی دیگری 

بیاید امضای من پای آن نخواهد بود.
ب��ه گزارش ایرنا، میرش��اد ماجدی پس از برگ��زاری انتخابات 
فدراسیون فوتبال اظهار داشت: انتخابات بسیار خوب برگزار شد 
و اعض��ای مجم��ع با منطق، فکر و اعتقاد قلب��ی آرای خود را به 
صن��دوق انداختن��د و یک بار دیگر مهدی ت��اج به عنوان رئیس 
انتخاب شد. امیدوارم این بار ایشان آورده ی خوبی داشته باشد.

وی درباره لغو ش��بانه انتخابات، خاطرنش��ان کرد: خودم هم بعد از دیگران متوجه ش��دم. با صحبتی که با 
اعضای هیئت رئیسه انجام شد، مقرر شد در همان زمان خود برگزار شود.

سرپرس��ت س��ابق فدراسیون فوتبال همچنین گفت: سعی کردم به عنوان کاندیدا از خودم و بقیه محافظت 
کنم. لذا هیچ دخل و تصرفی در بحث کمیته بدوی نداش��تم.  به عنوان سرپرس��ت از جایگاه سرپرستی بلند 
شدم و به صندلی نامزدها رفتم. قرار شده بود یک مجمعی برگزار شود و نماینده های ای اف سی و فیفا حضور 

داشتند. حسن کامرانی فر یک سری دغدغه ها داشت که هنوز هم دارد ولی مجمع برگزار شد.
وی درباره گفته منصور قنبرزاده مبنی بر اختلافاتی که بین او و تاج وجود دارد، تصریح کرد: اگر اختلافات 
وجود داش��ته و آقای قنبرزاده گفته باید از خودش��ان س��وال کنید. ما باید همه کمک کنیم؛ نه به مهدی تاج 

بلکه به فدراسیون فوتبال.
ماجدی درباره سرمربی تیم ملی فوتبال ایران گفت: نظر من سرمربی تیم ملی دراگان اسکوچیچ است و هر 
سرمربی دیگری بیاید امضای من پای آن نخواهد بود. ایشان تیم را به جام جهانی برد. ما نباید به دنبال افراد 

حاضری خور باشیم. تیم ملی نیاز به آرامش دارد. نظر من ادامه کار دراگان اسکوچیچ است.
ماجدی گفت: من یکی از نامزدها بودم و درب خروجی و ورودی من در فدراسیون هم با بقیه دوستان سوا 

بود تا شائبه ای به وجود نیاید.
وی درباره بالا برده ش��دن دستش توس��ط مهدی تاج به کنایه گفت: باعث افتخارم است که تاج دست من 

را بالا برد و خیلی خوشحالم.
عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: همراه ایشان در هیئت رئیسه هستم. آدم کسی نیستم 

و به کسی هم وابستگی ندارم. به عنوان یک فرد فنی در اختیار فدراسیون و تیم ملی هستم.

عضو جدید هئیت رئیس�ه فدراس�یون فوتب�ال با بیان 
اینکه مطالبات باش�گاه ها را پیگی�ری خواهم کرد، گفت: 
 AFC باش�گاه ها باید خودشان با فراهم کردن ۶ خواسته

قدم اول را برای کسب مجوز حرفه ای بردارند.
به گزارش ایرنا، محمدرضا س��اکت مدیرعامل باشگاه سپاهان 
که در مجمع انتخاباتی  )سه ش��نبه( به عنوان عضو جدید هیئت 
رئیس��ه انتخاب شد، در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: 
انتخابات برآیند نظر اعضای مجمع تحت نظارت کمیته بدوی و 
نهادهای دیگ��ر نظارتی بود، همه در یک فضای صمیمی حضور 

پیدا کردند و کاندیداها با عشق خدمت به فوتبال آمده بودند.
س��اکت درباره اتفاقات مجمع هم اظهار داش��ت: اجازه بدهید در این مورد که در حوزه اداری فدراس��یون 

فوتبال است، صحبت نکنم.
مدیرعامل باش��گاه س��پاهان درباره انتخاب تاج عنوان داش��ت: هر کس��ی که بار مس��ئولیت را قبول کند، 

وظیفه اش این است در هر پستی برآیند نظر مجمع باشد.
وی درباره انتخابش به عنوان عضو جدید هئیت رئیس��ه گفت: به عنوان نماینده باش��گاه ها در هئیت رئیسه 
وظیفه خودم می دانم که ارتباط مستمری با تیم ها داشته باشم و نظرات و خواسته های آنها را در هیئت رئیسه 

پیگیری کنم.
س��اکت افزود: با توجه به اینکه چند س��ال رئیس هئیت فوتبال اس��تان و مدیر باش��گاه بودم، دغدغه ها و 
مش��کلات آنها را می دانم و به عنوان نماینده کوچک آنها، مطالباتش��ان را در هیئت رئیسه پیگیری می کنم و 

ارتباط مستمری با اعضا فراهم خواهم کرد که نظرشان را جویا شوم.
مدیرعامل باش��گاه سپاهان در ادامه درباره حل مشکل تیم های ایرانی برای شرکت در لیگ قهرمانان آسیا، 
تصری��ح کرد: باش��گاه ها در مرحله اول باید خودش��ان تلاش کنند، آنچه که در مج��وز حرفه ای بروز و ظهور 
می کند، اقداماتی اس��ت که باشگاه ها باید انجام دهند و  زیرس��اخت هایی که کنفدراسیون فوتبال آسیا در ۶ 
محور مشخص کرده را فراهم کنند. عضو جدید هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال گفت: فدراسیون هم باید در 
این زمینه از تمام ظرفیتش استفاده کند، ظرفیت تاج که در AFC سمت دارند، می تواند به این موضوع کمک 

کند اما گام اول را باید خود باشگاه ها بردارند.

آجورلو: امیدوارم تاج مشکلات فوتبال را برطرف کنداینفانتینو: جام جهانی قطر تجربه منحصر به فردی خواهد بود
رییس فدراسیون بین المللی فوتبال با اشاره به برگزاری 
ج�ام جهانی ۲۰۲۲ در کش�ور قطر گفت: این یک جش�ن 

جامع و منحصر به فرد در دنیای فوتبال خواهد بود.
ب��ه گ��زارش ایرنا، جیان��ی اینفانتینو که ب��رای حضور در یک 
کنفرانس ورزشی در کشور کاس��تاریکا حضور دارد در خصوص 
برگزاری جام جهانی ۲۰۲۲ اظهار داشت: جام جهانی یک جشن 
جامع و منحصر به فرد خواهد بود. جام جهانی در این کشور مثل 
زمان��ی خواهد بود که یک کودک ب��رای اولین بار برای تفریح و 

تماشای بازی ها به دیزنی لند می رود. این یک تجربه منحصر به فرد برای عاشقان فوتبال خواهد بود.
نشریه الرایه قطر به نقل از رییس فدراسیون بین المللی فوتبال نوشت: ۲ میلیون هوادار در جام جهانی قطر 
که از ۲۰ نوامبر تا ۱۸ دس��امبر در کش��وری با جمعیت کم، حضور خواهند داشت که مجموعه ای از چالش ها 
را به همراه دارد، آماده س��ازی کار آس��انی نیس��ت. موارد زیادی وجود دارد که باید در نظر گرفته شود مانند 
جنبه امنیتی، اس��کان و نقل و انتقالات و اینکه تمام تلاش های ممکن در حال انجام اس��ت تا مهمانی برای 

همه باشد.
جام جهانی ۲۰۲۲ فوتبال قطر از روز ۳۰ آبان ماه ش��روع خواهد ش��د و تا اواخر آذرماه ادامه دارد. تیم ملی 
فوتبال ایران که به عنوان نخس��تین تیم آس��یایی راهی جام جهانی ش��ده بود در گروه دوم این رقابت ها با 
تیم های انگلیس، آمریکا  و ولز هم گروه است. کره جنوبی، استرالیا، عربستان، قطر و ژاپن دیگر نمایندگان قاره 

کهن در بزرگترین جشنواره فوتبال جهان هستند.
هم گروهی ایران با تیم های قدرتمند اروپا و آمریکا شمالی در حالی است که این تیم  اردوهای آماده سازی 

لازم را برگزار نکرده و تنها یک دیدار دوستانه با الجزایر داشت که با برتری ۲ بر یک رقیب به پایان رسید.

مدیرعامل باش�گاه استقلال گفت:  ما رئیس فدراسیون 
فوتب�ال داریم و امیدوارم »مهدی تاج« بتواند مش�کلات 

فوتبال ایران را برطرف کند.
ب��ه گ��زارش ایرنا، »مصطف��ی آجورلو«  در حاش��یه انتخابات 
فدراس��یون فوتبال در جمع خبرنگاران اظهار داش��ت: س��اعت 
ی��ک بامداد اعلام ش��د مجمع انتخاباتی فدراس��یون فوتبال لغو 
ش��ده، اما چند ساعت بعد متوجه شدم انتخابات طبق قرار قبلی 
برگزار خواهد ش��د. وی افزود:  ما رئیس فدراسیون فوتبال داریم 
و امی��دوارم مهدی تاج بتواند مش��کلات فوتبال ایران را برطرف 

کند. در این مقطع خواس��ته همه مردم این اس��ت که نگاه ویژه ای به تیم ملی ش��ود تا این تیم بتواند در جام 
جهانی نتایج خوبی کسب کند. آجورلو تصریح کرد: امیدوارم که با انتخاب مهدی تاج به عنوان رئیس جدید 

فدراسیون، آرامش بر فوتبال کشور حاکم شود و قدم های خوبی را برای فوتبال ایران بر دارد.
مجمع انتخاباتی فدراس��یون فوتبال کشورمان صبح روز سه شنبه در محل همایش های صدا و سیما برگزار 
ش��د. مهدی تاج، میرش��اد ماجدی و عزیزالله محمدی سه نامزد ریاست فدراسیون فوتبال بودند که در نهایت 

مهدی تاج با ۵۱ رای از ۸۰ رای و به انتخاب مجمع به عنوان رییس فدراسیون انتخاب شد. 
ماجدی ۲۵ رای و عزیزمحمدی ۴ رای در این انتخابات به دست آوردند. 

۸۷ نفر کل اعضای مجمع بودند که ۸۵ نفر از آن ها می توانستند رای بدهند اما در نهایت ۸۰ نفر رای خود 
را به صندوق انداختند.   تاج پیش از این از س��ال ۹۵ تا س��ال ۹۸ به عنوان رییس فدراسیون فوتبال فعالیت 
می کرد. او در سال ۹۸ به دلیل مشکلات قلبی از سمت خود استعفا داد. او همچنین از سال ۹۲ تا ۹۵ ریاست 

سازمان لیگ را بر عهده داشت.

مومنی مقدم: 

جوانان والیبال 
ایران در آسیا 
آقایی کردند


